
 

Vragen van de raad 

Gesteld op 12-07-2023 

Partij SGP 

Onderwerp Aanvraag vergunning aanplanten bos 

 
Ik heb kennis genomen van de aanvraag voor het aanplanten van een bos. 

 

Vraag 1 

Graag zou ik op korte termijn de aanvraag met onderliggende documentatie/argumentatie ontvangen 

 

Vraag 2 

Daarnaast zou ik, gezien de meningen die daarover bestaan in de raad, alsook de maatschappelijke 

impact, het college willen oproepen het eventueel wel of niet verlenen van de vergunning vooraf met 

de raad te bespreken. 
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